
 

 

 

14. 12. 2020 ve 15:30 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 8 zástupců členských obcí (Mgr. Martin Horák – Bystřice nad Pernštejnem, Ing. Pavel 

Kadlec – Dalečín, František Skalník – Ždánice, Josef Smolka – Rozsochy, Libor Pokorný 

– Rožná, Vlastimil Tvarůžek – Strážek, PaedDr. Šárka Kunčíková – Štěpánov nad 

Svratkou, Mgr. Ladislav Stalmach – Vír) 

 

Program 

 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – rozpočtová změna č.6, členské příspěvky na rok 2021 – informace k platbám  

3. Projekt CSS – senior taxi (výběr plakátu k propagaci), projekt OLEK – přihláška do výběrového 

řízení na účast v projektu  

4. Příprava členské schůze – schválení příspěvku MAS Zubří země, strategie MB pro období 2021-

2027 + případné návrhy na další úpravu, schválení dokumentů k hospodaření, schválení podkladů 

pro inventarizaci majetku a členů kontrolního výboru dle roku 2019, příjmy dle ceníku služeb – 

vyúčtování + rozšíření ceníku služeb, přehled příjmů z pronájmu vybavení za rok 2020 

5. Závěr jednání 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

 

 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.8/20 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný zahájil schůzi předsednictva v 15:30 hod. a přivítal všechny přítomné členy 

předsednictva. 

• L. Pokorný přítomné seznámil s programem zasedání. Předseda MB dal následně hlasovat o jeho 

schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 
 

 
 

2. Hospodaření MB 
 

• Rozpočtová změna č.6 

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o rozpočtové změně č.6 (příloha č.1), kde došlo na straně 

příjmů k navýšení z důvodu přijaté dotace z Kraje Vysočina. Hodnota dotace činí 60 tis. Kč a týká se 

akce Putovní letní kino. Další položky souvisejí s vyrovnáním rozpočtu dle skutečnosti, a to v rámci 

přefakturace akce Putovní letní kino 2020, příjmů z poskytovaných služeb a příjmů z pronájmů 

movitých věcí, které činily 31 tis. Kč (v rozpočtu se původně počítalo s příjmy 35 tis. Kč). S těmito 

příjmy jsme nakonec spokojeni, jelikož byl pronájem (skákacích hradů a trampolíny) ovlivněn pandemií 

Covid-19. 

Ve výdajích jsou zaznamenány převážně úpravy rozpočtu dle skutečného čerpání, a to v oblasti mezd 

(zák. sociální a zdravotní pojištění, úrazové pojištění, ostatní osobní výdaje – DPP), dále v oblasti 

školení, pohoštění, materiálu, poštovních služeb, informační technologie, platby daní a bankovních 

poplatků. Došlo také k navýšení položky 5194 – věcné dary, kde bylo zakoupeno dárkové balení pro 

vítěze soutěže Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka v hodnotě 499 Kč. Na položku 5901 – 

nespecifikované rezervy byla připsána částka v hodnotě cca 204 tis. Kč, která sloužila k vyrovnání 

rozpočtu. Celková rezerva DSO činí v současné době cca 468 tis. Kč. Z této částky budou ještě v lednu 

2021 odečteny výplaty zaměstnancům, dále faktura za služby v oblasti GDPR (pan Šnek) a také 5% 

spoluúčast SMO ČR v rámci projektu CSS. Disponibilní zůstatek rezervy DSO by se měl tak pohybovat 

okolo 360 tis. Kč. Předseda MB dal hlasovat o rozpočtové změně č.6. Ta byla přítomnými členy 

předsednictva jednohlasně schválena. Informace o jejím schválení bude ještě sdělena starostům v rámci 

členské schůze MB. 

Hlasování:  Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

• Členské příspěvky na rok 2021 

Členské příspěvky pro rok 2021 byly již schváleny na členské schůzi MB dne 8.10.2020. Obce obdržely 

společně se zápisem z členské schůze dokument – Přehled výběru členských příspěvků (viz. příloha 

č.2), v němž jsou zaznamenány veškeré příspěvky obcí a informace o jejich výběru.  

Členský (62,-/ob.) a mimořádný členský příspěvek ve výši 5165 Kč (strop pro Město Bystřice n. P.) 

bude vybírán od 1.1.2021 do 31.3.2021. Příspěvek na GDPR bude splatný pak od 1.1.2021 do 31.1.2021. 

Platbu za uvedené příspěvky uskuteční obce až na základě výzvy, kterou obdrží do konce roku 

2020/začátkem ledna 2021 do DS. 



3. Projekt CSS 

 

• Senior taxi 

V souvislosti s touto potřebou již DSO oslovilo potenciálního poskytovatele služby – pana Elčknera, 

který v současné době provozuje (jako jediný v naší oblasti) taxislužbu. Po prvotním rozhovoru by byl 

schopen zajistit tuto službu, kterou již nyní částečně poskytuje seniorům v našem regionu.  

Spolupráce DSO Bystřicko s panem Elčknerem by tedy souvisela hlavně v rámci propagace a rozšíření 

současné služby. DSO již v této oblasti vytvořilo tři návrhy propagačních letáků, které byly 

projednávány v rámci schůze. Přítomným starostům se nejvíce líbil návrh č.1 (příloha č.3). Konečné 

stanovisko a schválení návrhu bude ještě projednáno na členské schůzi MB. V rámci schůze budou 

projednávány také ostatní výstupy z oblasti sociálních potřeb – navázání spolupráce s provozovateli 

sociálních služeb a seznam subjektů zajišťujících rozvážku obědů na území DSO. 

 

• Projekt OLEK 

Paní Dočkalová dále připomenula informace o plánovaném projektu Svazu měst a obcí, který bude 

zaměřen na obec a lokální ekonomiku (tzv. OLEK). Na tento projekt by mělo dosáhnout pouze 10 DSO. 

Jejich výběr nakonec proběhne na základě zaslání přihlášky DSO do výběrového řízení, která bude 

hodnocena dle různých kritérií, např. dle plošného pokrytí DSO v rámci území státu, strukturální 

různorodosti DSO, zkušeností s projekty SMO ad. 

DSO Bystřicko již přihlášku dle stanovených kritérií vytvořilo a následně zaslalo starostům 

k nahlédnutí. Na členské schůzi MB bude ještě projednáno zaslání přihlášky našeho DSO do uvedeného 

výběrového řízení. 

 

4. Příprava členské schůze 

 

Členská schůze MB proběhne po konání schůze Předsednictva, a to v pondělí 14. 12. 2020 v 16:00 

hodin v zasedací místnosti MěÚ v Bystřici nad Pernštejnem.  

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o hostech členské schůze, kde nakonec účast potvrdila 

pouze organizace MAS Zubří země, konkrétně paní Zemanová. Paní Slezáková se omluvila za neúčast 

kvůli pracovnímu vytížení a zároveň kvůli opatřením souvisejícím s nákazou COVID-19. Slíbila ale 

starostům pomoc v podobě telefonické konzultace daných vyhlášek. 

V rámci schůze budou dále projednány jednotlivé body související s členskými příspěvky pro rok 2021, 

příspěvky MAS Zubří země, Strategií rozvoje Mikroregionu Bystřicko 2021-2027 a s výstupy z oblasti 

sociálních potřeb. Dále budou schvalovány jednotlivé dokumenty k hospodaření – Rozpočtové 

provizorium MB na rok 2021 a Střednědobý výhled rozpočtu, který byl obcím zaslán ke zveřejnění 15 

dní před konáním členské schůze. Dále také budou projednány podklady pro inventarizaci majetku a 

proběhne stanovení členů kontrolního výboru dle roku 2019. 

Další body schůze se budou týkat příjmů z pronájmu vybavení za rok 2020 a příjmů dle ceníku služeb, 

do kterého chce MB zařadit zpoplatnění nových služeb jako např. administrace schválené žádosti do  

 



ZVA a aktualizace strategických a rozvojových dokumentů. Podrobnosti zazní ještě na členské schůzi 

MB.     

 

5. Závěr jednání 

 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast na osmé schůzi předsednictva v roce 2020 a zároveň 

vyzval přítomné starosty i k účasti na členské schůzi MB.  

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

 

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


